

4 Days Angkor Tour 纯吴哥4天团

CAMBODIA SIT-IN-COACH / 02 TO GO

Validity : 01 Oct 2017 - 31 Mar 2018

Quotation code : SIC-REP4D

DAY 01: ARRIVAL – SIEM REAP

(D)

(Wat Bo Pagoda/Les Artisan D'Angkor/Gem shop/Massage 1h/ buffet dinner with traditional dancing performance)

Pick up at Siem Reap airport meet by our representative, transfer to check in hotel by your selected hotel (International check in time is 02:00pm, if client arrival earlier, is not yet allowed check in room, client can store their luggage at hotel, free for leisure). Afternoon we start visit **Wat Bo Pagoda** founded in the 18th centuries, a large highly respected pagoda contains very unique wall paintings of the Reamker (Ramajana). Continues visit **LES ARTISAN D'ANGKOR** (Wood and Stone carving training centre supported by NGO, aim to create job for youth from poor community), Visit **Cambodia famous Gem shop** (Land of Cambodia is rich in many varieties of gems, sapphires, rubies and emeralds. The most famous Cambodian mines are located in Pailin. Sapphires from Pailin are considered among the best sapphires in the world), get **Body or Foot massage 1 hour, buffet dinner with traditional dancing performance**, check in hotel.

DAY 02: SIEM REAP

(B/L/D)

(Full day classic temple tour, include : South Gate of Angkor Thom/Bayon temple/Phimeanakas temple/Elephant & Leper King terrace/Suor Prat towers/Jungle temple of Ta-Prohm/Angkor Wat temple & Sunset)

Breakfast at hotel, Morning visit the **South Gate** of Angkor Thom (**Bayon temple, Phimeanakas temple, Elephant & Leper King terrace, Suor Prat towers**), pass by **Chao Say Devoda temple, Thommanon temple, TaKeo temple**, visit **Ta-Prohm Temple** (Hollywood Star, Angelina Jolie made the film of TOMB RIDER here, the photogenic and atmospheric combination of trees growing out of the ruins and the jungle surroundings have made it one of Angkor's most popular temples), after lunch in town, finally we visit The world heritage of **Angkor Wat temple** (it is a World heritage site, The temple is at the top of the high classical style of Khmer architecture. It has become a symbol of Cambodia, appearing on its national flag, and it is the country's prime attraction for visitors), see the beautiful sunset at Angkor Wat temple. Dinner, back to hotel.

DAY 03: SIEM REAP

(B/L/D)

(Tonle Sap Great Lake/lunch with local special cuisine/ Angkor Silk Farm/local market/Classic Khmer cuisine at 5 star hotel/Rosana Broadway show)

Breakfast at hotel, Our tour start to **Tonlesap Great Lake**, take boat visit Floating village, see the way people living on floating house, floating school, restaurant, church, you can feeding crocodile in the farm (by own expense), lunch(**taste local famous Phnom Penh noodle+French bread with Pa Te meat+coffee**), afternoon visit **Angkor Silk Farm** (Silk weaving training centre supported by NGO, aim to create job for youth from poor community). free for shopping at **local market**. Dinner with **Classic Khmer cuisine at 5 star hotel**, see **ROSANA Broadway (The first and only international cabaret show in Cambodia, The live show will be combined with 16 different themes that include very detailing cultures and music of popular countries around the world ie. Cambodia, Japan, Vietnam, England, China, India, Korea and etc.)**, back to hotel.

DAY 04: SIEM REAP - DEPARTURE

(B)

After breakfast at hotel, free leisure until time transfer to airport for departure flight and bringing with you sweet memories of an enjoyable holiday with us (one way airport transfer only).

第一天 : 抵达暹粒

(晚餐)

(帛寺/阿迪珊雕刻学院/宝石店/按摩1小时/自助餐+传统舞蹈表演)

公司代表于暹粒国际机场迎接贵宾, 送往住宿酒店登记 (国际登记时间为下午2点, 如提早到达而未能登记房间, 旅客可寄放行李于酒店, 自由活动), 下午参观 **帛寺**, 是一座发现于18世纪的古老寺院, 此寺最有名是该寺的壁画, 继续参观 **阿迪珊雕刻学院**, 参观**当地著名宝石店** (柬埔寨拜灵省盛产宝石矿物, 其中红蓝宝石更是世界有名), **全身或脚底按摩1小时**, 晚上享用**自助餐+传统舞蹈表演**, 送回酒店休息。

第二天 : 暹粒

(早/午/晚餐)

(一天吴哥古迹游, 包含: 大吴哥南城门/巴戎庙/空中宫殿/斗象台/癞王台/12生肖塔/塔普伦殿/吴哥窟 & 日落)

酒店早餐后, 参观大吴哥的**南城门 (巴戎庙, 空中宫殿, 斗象台, 癞王台, 12生肖塔)**, 途经**周萨神殿, 塔玛依殿, 大高殿**, 来到**塔普伦殿** (此殿是好莱坞著名演员安吉丽娜拍摄古墓奇兵的取景地, 此处以大树盘绕古迹, 甚为神奇而著名), 回到市内用午餐, 下午参观**吴哥窟**, 俗称小吴哥 (是世界遗产, 七大古迹之一, 有着柬埔寨最顶尖的雕刻艺术, 她是柬埔寨的灵魂及标志, 其吴哥图像更成为柬埔寨国旗的标志, 此地也是旅客到柬必游之处), 最后于吴哥窟欣赏美丽日落。晚餐后, 回酒店休息。

第三天 : 暹粒

(早/午/晚餐)

(洞里萨湖/尝试当地特色美食/吴哥养蚕场/当地市场/5星酒店内享用柬式风味餐/罗萨娜百老汇表演)

酒店早餐后,

洞里萨湖, 乘船游览浮村, 观赏村民漂浮的屋子, 学校, 餐厅, 教堂, 您可于鳄鱼养殖场内给鳄鱼喂食 (自费),

乘车前往

**FREE
Massage 1 h
&
Welcome Gift**

送往市内用午餐(尝试当地特色美食, 金边河粉+法国巴爹肉面包+咖啡), 下午参观 吴哥养蚕场 (养蚕培训中心), 送往 当地市场自由购物, 晚餐(5星酒店内享用柬式风味餐), 欣赏羅薩娜百老匯表演 (柬埔寨唯一一家国际级百老匯表演, 融合了多国文化表演及现代动感歌舞表演), 送回酒店休息。

第四天 : 暹粒-起飞
(早餐)

酒店早餐后, 自由活动, 于预定时间送往机场, 乘机飞回温暖的家 (单程机场送机)。

SIT-IN-COACH PACKAGE
02 TO GO Everyday

QUOTATION (High Season Promotion)

Valid : 01/OCT/17 – 31/MAR/2018 (**Note : Block out date applied)

Currency : USD

TOUR CODE	PHNOM PENH HOTEL	SIEM REAP HOTEL	Price Per Pax	Single Sup charge
SIC-REP4D	X	3* Dara Reang Sey, Monoreach, Everygreen	US 247	US 74
		4* Kingdom, Starry, Riviera, Smiling	US 261	US 88
		4* Deluxe Ree, Apsara, Khemara, Royal Empire	US 268	US 95
		5* Angkor Era, Apsara Palace	US 313	US 140

HOTEL ARRANGEMENT

Category	Phnom Penh	Siem Reap
3 ★	Salita Hotel www.salitahotel.net Relax Hotel www.relaxhotelpp.com Rose Emerald Hotel www.roseemeraldhotel.com Or Similar class	Monoreach Angkor Hotel www.monoreach.com Dara Reang Sey Hotel www.darareangseyangkor.com Siem Reap Evergreen Hotel www.siembreapevergreenhotel.com Or Similar class
4 ★	Green Palace Hotel www.greenpalacehotel.com River Palace Hotel riverpalacehotel.asia V Hotel Phnom Penh www.vhotelphnompenh.com Or Similar class	Kingdom Angkor Hotel www.kingdomangkor.com Starry Angkor Hotel www.starryangkorhotel.com Angkor Riviera Hotel www.angkorriviera.com Smiling Hotel www.smiling-hotel.com Or Similar class
4 ★ Deluxe	Juliana Hotel www.julianahotels.com	Ree Hotel www.reehotel.com Apsara Angkor Hotel www.apsaraangkor.com Khemara Angkor Hotel www.khemaraangkor.com Royal Empire Hotel www.royalempirehotel.com Or Similar class
5 ★	Sokha Phnom Penh https://sokhahotels.com/phnompenh/phnompenh-hotel/	Angkor Era Hotel www.angkorera.com Apsara Palace Hotel www.apsarapalacehotel.com

TERM & CONDITION

<p>TOUR INCLUDE :</p> <ul style="list-style-type: none"> Hotel with twin/double or triple sharing room Meals & entrance fee Good condition coach English speaking guide only *Request mandarin speaking guide in Siem Reap no charge *Request mandarin speaking guide in Phnom Penh & Sihanouk Ville : ex-charge 20\$/day/booking Drinking water 2 bottles, Wet tissue 2 pieces per day per pax, Ticket holder Mystery gift welcome on arrival 	<p>TOUR EXCLUDE :</p> <ul style="list-style-type: none"> All air ticket + airport tax , visa Soft drink / Alcohol during meals (water/tea free) Compulsory guide and driver tipping US3/day/adult or child (pre-collect required) Travel insurance Other expenses that are not mentioned
<p>CHILDREN TOUR FEE :</p> <ul style="list-style-type: none"> Child without bed (2-11 years old) : 65 % of adult fare Child with bed (2-11 years old) : 95 % of adult fare Child (from 12 years old above) : 100 % of adult fare 	<p>LONG TRIP TRANSFER :</p> <ul style="list-style-type: none"> REP-PNH / PNH-REP transfer by public VIP bus (serve water & snack, there is bus English speaking guide accompany)
<p>SPECIAL MEAL REQUEST :</p> <ul style="list-style-type: none"> We are sorry that we do not accept any special meal request such as Halal, Indian or Vegetarian meals (except pork/beef free). All meals arrangement need to follow SIC regular meal code 	<p>NOTE :</p> <ul style="list-style-type: none"> Valid for ASEAN tourist only Minimum 02 Adults to departure Block out date : Water Festival 2-4/Nov/17 Christmas & Year-end period 20/Dec/17 – 05/Jan/18 Chinese New Year period : 11-24/Feb/18 All FIT booking not accepted during CNY period Massage 1 hour not entitled for child below 12 years old

- | | |
|--|--|
| | <ul style="list-style-type: none">■ Service that abandoned or unutilized by the client are non-refundable or non-replacement■ Tour generally start from 2pm, in case client arrive with late flight, cannot catch all the sightseeing or meal, unutilized services are non-refundable or non-replacement■ we reserve rights to amend the sequence of itinerary, such as sightseeing, meals follow the actual tour, but will complete all the sightseeing that confirmed■ Price subject to change with a notice 01 month prior if ground supplier fee increase |
|--|--|

[Click here to Submit Enquiry](#)

(KYORK-080717)